

Do you have patients injecting with **Zepbound or Mounjaro KwikPen?**



For demonstration purposes only

Introducing

A pen needle pack designed for **WEEKLY** injections

- ✓ 5 pen needles
- ✓ Health Canada has authorized this device for sale¹
- ✓ Compatible with Zepbound/Mounjaro KwikPens and weekly GLP-1 pen injection devices^{2*}



Product Description	Ultra-Fine™ Weekly Injection Pack
embecta Product code	329476
Weekly pack box UPC	383017947637
McKesson code	205734

Choose the right size pack for
the right medication. **Order NOW!**

*embecta's use of third-party trademarks does not indicate any relationship, sponsorship, or endorsement between embecta and the owners of these trademarks.

1. Medical Device License Number 8388. 2. Compatibility Confirmation for Pen Needles/1490TH-0004-20. Rev Y – 2025-11-18.

embecta.com

embecta, the embecta logo and Ultra-Fine are trademarks of Embecta Corp. All other trademarks are the property of their respective owners.
© 2026 Embecta Corp. All rights reserved. EMB-06283



Avez-vous des patients qui utilisent les stylos **KwikPen pour Mounjaro ou Zepbound?**



Aux fins de démonstration seulement.

Voici

Un kit d'aiguilles à stylo conçu pour les injections **HEBDOMADAIRES**

- ✓ 5 aiguilles à stylo
- ✓ Dispositif autorisé à la vente par Santé Canada¹
- ✓ Compatible avec les stylos KwikPen pour Zepbound et Mounjaro et les injecteurs de GLP-1 hebdomadaires^{2*}



Le bon kit pour le bon traitement.
Commandez-le DÈS MAINTENANT!

Description	Kit d'injection hebdomadaire Ultra-Fine ^{MC}
Code de produit d'embecta	329476
Code CUP du kit hebdomadaire	383017947637
Code McKesson	205734

*L'utilisation par embecta d'autres marques de commerce ne signifie en aucun cas qu'embecta a une relation avec les propriétaires de ces marques de commerce ni qu'elle les commande ou les recommande.

1. Homologation d'instrument médical no 8388. 2. Confirmation de la compatibilité des aiguilles à stylo/1490TH-0004-20. Rev Y – 18 novembre 2025.

embecta.com

embecta, le logo d'embecta logo et Ultra-Fine sont des marques de commerce d'Embecta Corp. Toutes les autres marques sont détenues par leur propriétaire respectif. © Embecta Corp., 2026. Tous droits réservés. EMB-06283

